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Vedoucí kolotoče Zář 12, 2022

VIDEO: Zmocněnec a poradce Vladimira Putina varoval,
že Západ v čele s transhumanisty Klause Schwaba
chtějí v rámci projektu Zlaté miliardy snížit populaci
Ruska na 50 milionů pro otrockou práci v těžebním
průmyslu! Pouze pětina lidí ze Zlaté miliardy si zachová
lidská práva, teplo v domovech, elektřinu, svobodu a
blahobyt, zbytek lidstva bude mít roli sluhů v lepším
případě, spíše ale otroků! Proč chtějí politici navlékat
lidi do svetrů namísto tepla v domovech? Víte, kde se
tak žilo naposledy? Byly to koncentráky a gulagy! Čistě
jen shoda náhod?

aeronet.news/video-zmocnenec-a-poradce-vladimira-putina-varoval-ze-zapad-v-cele-s-transhumanisty-klause-
schwaba-chteji-v-ramci-projektu-zlate-miliardy-snizit-populaci-ruska-na-50-milionu-pro-otrockou-praci

Videa

Ze světa

VIDEO: Zmocněnec a poradce Vladimira Putina varoval, že Západ v čele s
transhumanisty Klause Schwaba chtějí v rámci projektu Zlaté miliardy snížit
populaci Ruska na 50 milionů pro otrockou práci v těžebním průmyslu! Pouze
pětina lidí ze Zlaté miliardy si zachová lidská práva, teplo v domovech, elektřinu,

https://aeronet.news/video-zmocnenec-a-poradce-vladimira-putina-varoval-ze-zapad-v-cele-s-transhumanisty-klause-schwaba-chteji-v-ramci-projektu-zlate-miliardy-snizit-populaci-ruska-na-50-milionu-pro-otrockou-praci/
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svobodu a blahobyt, zbytek lidstva bude mít roli sluhů v lepším případě, spíše ale
otroků! Proč chtějí politici navlékat lidi do svetrů namísto tepla v domovech? Víte,
kde se tak žilo naposledy? Byly to koncentráky a gulagy! Čistě jen shoda náhod?

Zplnomocněný zástupce prezidenta Ruské federace ve federálním

okruhu Dálného východu Grigorij Vladimirovič Kuranov měl minulý

týden na Východním ekonomickém fóru přednášku o Zlaté miliardě,

což je plán Komise 300 na redukci obyvatelstva této planety na

zhruba 1 miliardu lidí. To jistě všichni víte. Co už ale většina lidí

neví, že tato Zlatá miliarda je hodně zavádějící pojem,

protože podle Kuranova bude tato miliarda rozdělena na

dvě skupiny. Ta první bude tvořit zhruba pětinu celého objemu.

Bude to 200 milionů lépe a dobře situovaných lidí, kteří si zachovají

lidská práva, ekonomický a sociální blahobyt, budou disponovat

vlastním majetkem, vlastními nemovitostmi, budou moci vlastnit

osobní auta, budou moci jíst živočišnou stravu, tedy normální maso,

budou si doma moci topit na jakoukoliv teplotu, nebudou se muset

očkovat, nebudou se muset nechat čipovat. Ve skutečnosti těchto 200

milionů lidí nezíská v porovnání s dneškem naprosto a vůbec nic

navíc, pouze jim Komise 300 a její delegované režimy dovolí

ponechat si současný životní standard.

2:24 / 2:24

Ta druhá skupina z této Zlaté miliardy, zhruba 800 milionů lidí, bude

mít podle Kuranova roli sluhů. V lepším případě. V horším pohledu

to bude role otroků. Součástí procesu je vypuštění virů, které způsobí

epidemii neplodnosti. Západní elity na Ukrajině spustily v minulých

letech program, který měl najít virus, který by specificky útočil na

ruský genom. Rovněž i jeho kolegové se domnívají, že po covidové

pandemii se brzy objeví masivní epidemie neplodnosti, která bude

mít podivné příznaky.
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Nepůjde jen o biologickou neplodnost, ale půjde o latentní nechuť k

vytváření heterosexuálních svazků. Dívky si budou hledat dívky a

chlapci chlapce. Pohlavní orientace je totiž podle nejnovějších studií

programovatelná skrze hormonální mix v lidském těle a právě změna

hormonální tvorby po vakcínách může způsobit masivní neplodnost,

která se přitom nemusí projevit hned, ale až v další populaci dětí

narozených po vakcinaci matky, případně otce.

Pouze pětina lidí ze Zlaté miliardy si ponechá současný životní standard

Je neuvěřitelné, co se v poslední době dozvídáme veřejně od lidí z

okruhu Putinovy strany Jednotné Rusko. Včera to byl vysoký

funkcionář strany, který označil speciální vojenskou operaci na

Ukrajině za imitaci a nyní poradce ruského prezidenta na Dálném

východě mluví o podrobnostech zlaté miliardy, jako by se

nechumelilo. Jednoznačně lze říct, že válka na Ukrajině urychlila

procesy řízení a najednou je dovoleno vypouštět spousty informací,

které ještě donedávna byly tabu.

Pouhá pětina ze zlaté miliardy si tak ponechá práva

svobodného člověka, což nepřímo potvrzuje tezi o tajném

programu CSRQ-SM (Common Social Role Quality – Social

Management), o kterém jsme psali zde. Lidé budou rozděleni

do skupin s různými stupni zachování lidských a občanských práv a

jak se zdá, tak Kuranov právě uvedl i počet těch lidí, kteří budou mít

plná a zachovaná práva z té 1 miliardy. Jenom jedna pětina. A víte co

je zajímavé? Že shodou okolností systém CSRQ-SM je rozdělený také

na pětiny. Má totiž pět skupin lidí.

https://aeronet.news/csrq-sm-globaliste-chystaji-desivy-financni-reset-a-kazdy-clovek-bude-mit-urcenu-kvalitu-bezne-socialni-role-v-okamziku-kdy-dojde-k-prechodu-ze-systemu-swift-na-kryptograficky-blockchain/
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Grigorij Kuranov

Proto najednou to začíná do sebe všechno zapadat. Ještě před

redukcí populace na planetě bude civilizace rozdělena do pěti skupin,

z nichž jenom jedna skupina si zachová plná práva dnešního

svobodného člověka, zbytek bude mít roli “jen” sluhů a ti v nejhorší

skupině budou doslova otroci. Pokud nechápete, proč globalisté

chtějí rozdělit civilizaci do skupin, tak dobře poslouchejte.

Žádná světová vláda nedokáže udržet moc nad stovkami milionů lidí,

pokud bude existovat jen 1 světová vláda a několik miliard

obyčejných lidí. Taková vláda by nepřežila ani 24 hodin, než by

vypuklo povstání a svržení vlády, o jejíž schopnosti a moudrosti si

iluze nedělejte. Takže, jak se to udělá, aby mohla světovláda

vzniknout a nikdo se proti ní nebouřil?

Globalisté rozdělí civilizaci na skupiny, aby lidi obrátili proti sobě

Použije se prastará a osvědčená metoda “Rozděluj a panuj!” ve

smyslu, který většina lidí dodnes nepochopila. Tento systém

nespočívá v principu spravedlnosti a spokojenosti, aby každý si vládl

nad kouskem země a byl spokojen. Ne, v tom nespočívá děsivost

https://aeronet.news/wp-content/uploads/GrigorijKuranovFeat.jpg
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tohoto systému. Je to systém založený na umělém vytvoření

nepřátel v populaci lidí mezi sebou! V tom je ten plán! Počítač

náhodně rozlosuje populace lidí na 5 skupin. Někdo dostane

vyvolený status, někdo status otroka, někdo bude mít druhou

skupinu, třetí jako průměr a někdo čtyřku. Ano, budou existovat pre-

selektovaní a dopředu vybraní elitáři, kteří se dostanou do vyvolené

skupiny bez losování, ale takových lidí nebudou z těch 200 milionů

desítky milionů, to bude jen hrstka.

Klaus Schwab chystá pro Komisi 300 všechno podle plánu

Drtivá většina těch vyvolených bude náhodně vylosována, jejichž rolí

bude provokace pro spodní 4 skupiny. Tyto skupiny dole budou mít

zvláštní život. Každá nižší skupina bude nenávidět a závidět těm

skupinám výše, zatímco bude mít panický strach ze skupin níže. Nižší

skupiny budou současně společně nenávidět nejvyšší skupinu a ta

bude nenávidět a mít strach ze skupin níže. Co tím vznikne? Ještě

vám to nedošlo?

Ano, lidé namísto světové vlády, která tento systém vymyslela, budou

nenávidět jeden druhého mezi sebou podle příslušnosti k dané kastě,

k dané skupině. Lidé se tak budou nenávidět mezi sebou a

budou si závidět, aniž by ale mezi sebou mohli bojovat.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/SchwabDavos2022.jpg
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Tomu bude aktivně bráněno. Netflix již dokonce natočil

programovací video na toto téma skupin společností nad sebou. Film

se jmenuje The Platform (2019) (v české produkci má název “Díra”)

a doporučuji jeho zhlédnutí.

Svetry se v minulosti musely nosit jen v koncentrácích a gulazích. Dnes se mají nosit ve všech

domácnostech! To je divná shoda náhod, že?

Namísto toho, aby lidé nenáviděli světovou vládu, která je do tohoto

šíleného a zvráceného světového systému uvěznila v rámci

konceptuálního řízení covidové pandemie, válečného stavu na

Ukrajině, protiruské hysterie, Green Dealu, LGBT destrukce tradiční

rodiny, nesmyslů s omezování uhlíku a dusíku, přechodu z běžné

stravy na hmyz a červy, tak se nenávidí mezi sebou.

Když se celé populace rozdělí do 5 skupin, dojde k

odpoutání pozornosti celé populace od světové vlády k

jednotlivým skupinám. Elitní skupina zřídí bezpečnostní okruhy,

pořádkové síly, které budou mít za cíl chránit elitní skupinu a

zabraňovat konfliktům mezi nižšími skupinami. Ostatní skupiny tak

za nepřítele uvidí první skupinu a spolu s ní všechny vyšší skupiny,

tedy těch 200 milionů plus skupiny nad nimi, nikoliv Komisi 300! A

v tom spočívá princip Rozděluj a panuj! Rozděluj lidi proti sobě, aby

se nenáviděli a bojovali mezi sebou vzájemně, ne proti tobě. To je ten

zásadní trik.
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Svetrem proti Putinovi? A co takhle levným ruským plynem proti zimě a proti

astronomickým fakturám za energie českých občanů v bytech, paní Pekarová?

A teď se zamyslete! Proč lidem berou teplo v domovech? Proč mají

lidé mrznout a šéfka parlamentu dokonce drze jako esesák občanům

radí, aby se navlékli do svetrů. Víte, kde se museli do svetrů navlékat

lidé v minulosti, když byli uvnitř budov, ve kterých trvale žili? Chcete

to vědět? Bylo to jen ve dvou případech v celé lidské historii. V

prvním případě lidé museli nosit svetry v koncentračních

táborech, protože v ubikacích se netopilo! A ve druhém

případě svetry museli nosit vězni v ubikacích v gulagu!

Komise 300: Světovláda beze svědků

To byla jediná dvě místa k trvalému bydlení, kde lidé měli tak špatné

životní podmínky, že neměli teplo! A představte si, že dnes v roce

2022 nastává třetí případ, kdy lidé mají nosit svetry u sebe

doma z příkazu nikoliv dozorců v koncentráku, nacistů,

nebo z příkazu hlídače v gulagu, ale z příkazu vlastní vlády!

Chápete? Už tomu rozumíte, co s námi ty zkorumpované kreatury u

moci zamýšlejí?

https://aeronet.news/wp-content/uploads/SvetremProtiPutinovi.jpg
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Připravují nám stejné životní podmínky, jako měli vězni v

koncentrácích v gulazích za polárním kruhem. Ne všichni ale budou

mrznout. Někdo svetry nosit

nebude. Někdo bude mít výhodu,

někdo bude členem vyvolené

skupiny. Kuranov nemluvil do

větru. Zlatá miliarda je

realizována v plném proudu a

jen pětina z té miliardy si

ponechá důstojný život člověka.

Pokud se chcete dozvědět o

Komisi 300 více a zajímají vás

osobnosti, které kontrolují

globální procesy, které nás vedou

k novodobému nevolnictví, můžete si udělat radost nejen sobě, ale i

svým blízkým, třeba k Vánocům, protože v průběhu října (do konce

září to tiskárna asi nestihne) vychází moje 5. kniha s názvem

Komise 300: Světovláda beze svědků a zakoupit si ji můžete

jako obvykle u nakladatelství a vydavatelství Knihy ABB v odkazu

zde. K dispozici bude tradičně kromě tištěné knihy i elektronická

verze. V knize najdete jak nové texty, které ještě na AE News nevyšly,

tak i výběr konceptuálních článků vztažených k problematice

fungování Komise 300.

-VK-

Šéfredaktor AE News

25

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/Banner_AEN_komise.jpg
https://href.li/?http://knihyabb.cz/domu/5073-nova-pata-kniha-pana-vk-komise-300-svetovlada-beze-svedku-ekniha-vychazi-v-zari.html
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Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Když budou zrušeny Vánoce, tak, jako v loňském roce, kdy na

Staromáku stál jen opuštěný strom bez obvyklých atrakcí a v jiných

městech bylo podobně pusto a smutno, neměli bychom si tu knihu

zakoupit v předstihu k Mikuláši a nebo někteří k chanuce?

 
Nedávno zesnulá Alžběta poznamenala už před pár lety “užijte si své

poslední vánoce” a měla do velké míry pravdu. Už dvoje vánoce

nestály za nic, lidé se dusili v dopravních prostředcích a obchodech

doma šitými tlamokryty, později rouškami, které byly jedním z

prostředků začátku tunelování státních rozpočtů, následovaný loni

“tečkováním” , prostřednictvím na nikom nevyzkoušenými ,do té

doby zcela neznámými chemikáliemi. Jejich aplikace, jak všichni

víme, byla vynucována pod různými záminkami, i když dnes teroristé

,svázaní s farma mafií, tvrdí, že byla dobrovolná.

 
Jistě už mnoho lidí prozřelo, že se s námi hraje moc špinavá hra.

Někteří lidé tomu ale stále odmítají uvěřit a lidem, co to už pobrali,

se smějí, a je nanejvýš smutné, že často jsou to i dospělé děti a smějí

se rodičům.

 
Co mohou teroristé vymyslet příště, na to si můžeme vsázet. Bylo by

dobré, aby je dřív, než bude pozdě, dostihla spravedlnost tak, aby to

nedopadlo jako posledně, po druhé válce, kdy ti největší zločinci,

kteří páchali zločiny v Evropě, spravedlnosti unikli, včetně Hitlera a

zanechali za sebou mnohdy i hořící města.
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Sazim na to, ze se to tem zvrhlym priseram z komise 300 nepodari.

I Jezis Kristus mel co k tomu rici v cele Matousove kapitole 24, kde

popisuje celosvetove deni poslednich dnu lidske vlady.

“…nastane velke souzeni *(lepe prelozeno – celosvetovy chaos), jake

nenastalo od pocatku sveta az dosud, ano jake jiz nikdy nenastane.

Vskutku kdyby nebyly ty dny zkraceny, nebyl by zachranen zadny

clovek, ale kvuli vyvolenym budou ty dny zkraceny.”

 
(Matous 24:21, 22)

To je děsivé, co píšete. Knihu ráda koupím.

A naším úkolem je tyto zvrácené ohavné plány těmto ouchylným

sionsatanistickým zrůdám zhatit.!

A do toho projektu Zlaté miliardy …

 
https://www.google.com/search?q=golden+billion

… přibude ještě projekt Nesmrtelnost 🙂
 

https://www.google.com/search?

q=human+immortality+project&tbm=isch

 
https://www.google.com/search?

q=human+immortality+research&tbm=isch

A teď “babo raď” co s tím? S tím ani Baba Vanga nepočítala 🙂

https://href.li/?https://www.google.com/search?q=golden+billion
https://href.li/?https://www.google.com/search?q=human+immortality+project&tbm=isch
https://href.li/?https://www.google.com/search?q=human+immortality+research&tbm=isch
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„Jedna světová vláda a jeden měnový systém, pod trvalou nevolenou

dědičnou oligarchií, která se sama vybrala mezi svými ve formě

feudálního systému, jako to bylo ve středověku. V této věci Jednoho

světa, bude populace redukována omezením počtu dětí na rodinu,

nemocemi, válkami, hladomory, dokud nezbude 1 miliarda lidí, která

se bude hodit vládnoucí třídě v přesně a jasně definovaných

oblastech, a ta zůstane jako světová populace.

 
Nebude tu žádná střední třída, jenom vládci a služebníci. Všechny

zákony budou jednotné v rámci právního systému světových soudů

praktikujících stejný sjednocený zákoník, opírající se o policii

Světové vlády a spojenou armádu k prosazování zákonů ve všech

bývalých zemích, kde už neexistují žádné hranice. Systém bude na

základě sociálního státu, ti kteří jsou poslušní a podřízení Světové

vládě budou odměněni podmínkami k žití a ti, kteří jsou vzpurní,

budou jednoduše hladovět, nebo budou prohlášeni za psance, jako cíl

pro každého kdo je chce zabít. Soukromé vlastnictví zbraní všeho

druhu bude zakázáno.“

 
– Dr. John Coleman, Conspirators Hierarchy

 

https://href.li/?https://static-3.bitchute.com/live/cover_images/jIY7R35xxRQD/dXIDvm8wPxRMvwC9SUIRNBIf_640x360.jpg
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„Anglosasové chtějí zredukovat světovou populaci na jednu miliardu

lidí.“ Na každoročním Východním ekonomickém fóru ve

Vladivostoku to řekl zástupce Putinova vyslance pro ruskou oblast

Dálného východu Grigori Kuranov. Aby toho Západ dosáhl, vytváří

mimo jiné virus neplodnosti a umělé epidemie, takže každý třetí

obyvatel Ruska umírá, řekl Kuranov během projevu ke studentům.

 
„Podle jejich propočtů musí v naší zemi zůstat 50 milionů z přibližně

150 milionů Rusů. Takže každému třetímu krajanovi je třeba pomoci

do jiného světa,“ řekl Kuranov.

 

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/ext_tw_video_thumb/1567434202320146432/pu/img/p7W6MUNOn5AXdpgU.jpg
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Americký vědec a emeritní profesor Dennis Meadows v roce 2017

oznámil , že budou muset zmizet miliardy lidí. Toho roku s ním

organizace We Love Earth hovořila o jeho knize The Limits to

Growth z roku 1972, na které pracoval pod záštitou Římského klubu.

Během rozhovoru Meadows řekl, že na planetě je příliš mnoho

lidí. „To číslo se stejně sníží. Doufám, že to proběhne civilizovaně a

mírumilovně.“

 

https://href.li/?https://i.ytimg.com/vi/9e-8d6ym62g/maxresdefault.jpg
https://href.li/?https://pi.tedcdn.com/r/talkstar-photos.s3.amazonaws.com/uploads/47376a57-97d4-4895-a468-3e1a1db32d91/YuvalNoahHarari_2022H-embed.jpg
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Yuval Noah Harari vysvětluje, že pro technokracii jste nyní užiteční

pouze jako zásobárna dat: „Většina lidí nepřispívá [umělé inteligenci

a bioinženýrství] ničím, snad kromě svých dat, a cokoli, co lidé ještě

dělají a co je užitečné, tyto technologie stále více učiní nadbytečným

a umožní nahradit lidi.“

 
Utratíme vás jako prašívé psy! WEF: Drtivou většinu populace prostě

nepotřebujeme:

 
https://zvedavec.news/komentare/2022/09/9317-drtivou-vetsinu-

populace-proste-nepotrebujeme.htm

 

 

Elity chtějí zabít mnohem více lidí, nechat je vyhladovět nebo jim

zabránit v narození, aby snížily lidskost tohoto světa. Na mezinárodní

konferenci s názvem: “Nový světový řád, recept na válku nebo mír”,

kterou v roce 2015 uspořádala nadace Perdana Global Foundation,

vystoupil bývalý předseda vlády Malajsie Dr. Mahatir Mohamed.

Mimo jiné řekl, že Transpacifické partnerství (TPPA) je strategií

Nového světového řádu, mocenského paktu vedeného USA, jehož

cílem je ovládnout světovou ekonomiku.

 
Globalizace a obchod bez hranic jsou využívány k vytvoření jedné

světové vlády. V podstatě se jedná o světovou vládu. Měli bychom

zrušit všechny státy, všechny národy, všechny hranice a místo toho

mít jednu světovou vládu. A tuto světovou vládu budou tvořit určití

lidé, elita, lidé, kteří jsou velmi bohatí, velmi inteligentní a mají

https://href.li/?https://zvedavec.news/komentare/2022/09/9317-drtivou-vetsinu-populace-proste-nepotrebujeme.htm
https://href.li/?https://sp.rmbl.ws/s8/1/z/L/0/T/zL0Td.oq1b-small-Bude-treba-pozabja-mnoho-mi.jpg
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velkou moc v mnoha ohledech. To jsou ti, kteří budou vládnout

světu.

 
O demokracii nebo volbě vůdců se moc nemluví, místo toho se chystá

vláda těchto elit, které budou diktovat svá pravidla. Všem na tomto

světě. A ty, kdo se odmítnou podřídit, čekají tresty. A klid, který od

nich získáme, je klid hřbitova! Protože je zde také záměr snížit počet

lidí na tomto světě. V době, kdy byl Nový světový řád formulován,

žily na světě pouhé 3 miliardy lidí. Záměrem bylo snížit ji na pouhou

jednu miliardu. Nyní je počet obyvatel světa 7. Aby se snížil počet lidí

na tomto světě, bude nutné mnoho lidí zabít, vyhladovět nebo jim

zabránit v narození.

 
https://rumble.com/v1148k9-bude-treba-pozabja-mnoho-milird-

ud.html

Zajímavá data

 
https://www.worldometers.info/sk/

…a jsou to opravdu lidé? Když čtu jejich tužby, představy, slyším

jejich slovník jak mluví o člověku, vidím jejich činy, myslím, že mají

jen lidskou podobu ale uvnitř, pod kůží, jsou aliens, ještěrky. Jen my

je nevidíme. A služebníky už mají přeci – všichni současní politici!

Naši i ti světoví. Mají i své otroky už – nás. Jen nás je mnoho na

ovládnutí. Oni se tím netají. Pokud se lidstvo jich nezbaví, zbaví se

oni nás. Hlavně mají pifku na bílou rasu a ta je první na řadě k

likvidaci.. Škoda, že lidstvo je stádní, nemajíc pastýře, ale pasáky.

Lidstvo trpí stockholmským syndromem.

 
Snad nám Vesmír pomůže se zbavit predátora.

Babiš ani Okamura ! V žádném případě. Nevolit.

https://href.li/?https://rumble.com/v1148k9-bude-treba-pozabja-mnoho-milird-ud.html
https://href.li/?https://www.worldometers.info/sk/
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https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Demonstrace-s-

vladou-nehne-Chcete-skutecnou-zmenu-Sociolog-Hampl-dava-na-

stul-navod-71397

Snad bych navrhoval Skálu, jako opozici.

Jinak, radši deset triček, než jeden svetr. Je v nich více vrstev

izolujícího vzduchu.

A co červený svetřík socdem?

To vypadá na vzor hungr games.

 
Tam se nenáviděli a snažili se vzájemně zabít jenom vybraní zástupci

dvanácti krajů. Zvrácená třístofka tam také měla zastoupení.

 
Mimochodem, také jste si přečetli na Telegramu, že OSN rozhodla, že

očkovanci se stávají majetkem korporací? Takže skupinu otroků již

máme. To je tragédie. Peklo.

Západ se může chtít třeba stavět na hlavu, ale tahle zima nastartuje

jeho pád. Je očividné, že teď se láme “geopolitický chleba”, doslova se

dá říct že “žijeme na stránkách učebnice geopolitiky”. Už teď jsou

náznaky, že globalistovi vláda nad celou planetou klouže mezi prsty a

ten teď hraje prakticky jen o to jestli si udrží vládu alespoň nad

skomírajícím Západem.

Je potřeba si uvědomit že globalista ač se tváří “globalisticky”, tak

historicky vyrostl na (euro)atlantické civilizaci a pořád je s ní ještě

spojený “pupeční šňůrou”. Rozvojové i některé vyspělé “nezápadní”

státy následovaly Západ dílem proto že k tomu byly vybízeny/nuceny

a dílem proto, že v Západu viděly aureolu “vzoru civilizace” kterému

by se měly blížit. Jenže začínají zjišťovat že ten vzor je v současnosti

už jenom prázdná skořápka která jim kromě vykořisťování,

pokrytectví a degenerace nemá vlastně co nabídnout. A až Západ

https://href.li/?https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Demonstrace-s-vladou-nehne-Chcete-skutecnou-zmenu-Sociolog-Hampl-dava-na-stul-navod-71397
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zkolabuje, tak tyhle státy se buď pokusí jít si svojí vlastní cestou a

nebo budou svůj “vzor” hledat jinde. A jakmile se většina světa obrátí

k Západu zády, obrátí se zároveň zády i ke globalistovi a jeho

exaltovaným malthusiánským tezím.

Paradoxně je teď Západ největší hrozbou sám pro sebe respektive

pro jeho obyvatele, kdy se globalista pokusí vytvořit svůj techno-

gulag alespoň na Západě. Tomu se ale možná coby ČR budeme mít

slušnou šanci vyhnout – jestliže se geopolitické těžiště přesouvá do

Asie (Rusko, Čína, Indie, Perský záliv) a geopolitika úzce souvisí s

geografií, tak coby ČR to z toho Západu máme na Východ hodně

blízko. Stačí se podívat na některé ještě východnější evropské státy.

Maďarsko (minimálně surovinově) přesedlalo na asijskou/ruskou

orbitu od začátku konfliktu na Ukrajině a stále se jí drží, a takové

Bulharsko už už vypadalo že tuhle orbitu opustí, ale stačily masové

nepokoje, pád vlády a všechno je jinak – opět kvůli nadcházející zimě

a ruským energiím. Ve Švédsku (mimochodem) teď volby zválcovali

“neonacističtí” Švédští demokraté (sbohem multikulti) a v Itálii se

bude volit za dva týdny přičemž se předpokládá, že vyhraje opoziční

blok “fašistů a populistů”. Tyhle změny mohou být začátkem pádu

EU a globalistovi by pro jeho hrátky pak nakonec mohly zůstat jen

Spojené státy (kde to už teď smrdí občanskou válkou) a Kanada, což

by i odpovídalo geograficky nejvzdálenější poloze od nového centra

moci v Asii.

plány jsou jedna věc a realita úplně jiná. Něco jim může fungovat v

degenerující EU+USA a něco mohou vnutit slabšímu okolí, ale aby

potlačili čínskou nebo dokonce indickou populaci, dále afričany… Ani

ti Rusové se nenechají a evidentně tam probíhají boje s přívrženci

těchto Schwabů.
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Ikdyž objektivně spoustu věcí už si vyzkoušeli a relativně uspěli. Není

náhoda že hlavní dovolenkové US destinace – Thajsko a FIlipíny

zaznamenali za několik desítek let obrovký nárůst trans-osob, to

rozhodně nebude náhoda. Nicméně ani tak se jejich reprodukce

významně nezabrzdila, další věc jsou tradice a náboženství díky

kterému mají i pohlavně zmatené osoby často touhu po potomcích.

Ovšem v EU kde se tradice úspěšně daří odbourávat je to jinak…

Příjde mi jestli se náhodou historie neopakuje, viz příběhy o

amazonkách a z naších dějin o “dívčí válce”. Dnes se to dá svést na

umělé látky které porouchají hormonální rovnováhu, ale tehdy nic

takového neexistovalo a přesto se i ranně městská společnost začala

rozkládat podobně. Nejvíc je to známé z Řecka a Persie. Třeba Sparta

prakticky vyhynula když tam dorazili Římané už to byla spíš vesnice

než mocné město před jehož vojenskou silou se třáslo Egejské moře.

Tudíž se naskýtá otázka že jde o nějaký virus nalezený/vynalezený už

dávno a někým kdo má mnohem delší život než normální člověk. A

vzhledem k tomu jak dopadla Sparta i Persie která se stala

“zženštilou” nejsou úplně bez šance. Tomu odolá jen společnost co

má silné hodnoty a lidé vědomí povinnosti.

 

 


